



成都香格里拉
SHANGRI-LA
CHENGDU

百年好合宴 (RMB 4,999 元/桌)

婚礼筹备期

- ** 酒店行政总厨将为您量身订制精美的婚宴菜单并亲临试菜现场提供专业意见
- ** 提供新人双方家庭的试菜和专属包房服务 (尊享 50% 折扣)
- ** 酒店户外仪式花园场地免费提供作为婚礼当天外景拍摄使用
- ** 宴会精选酒水免费品鉴及享受特别优惠价格
- ** 根据酒店当天使用情况提供专业舞台板、投影幕布及投影仪, 如需使用 LED 享特别优惠价
- ** 爱情地标 - 夜游锦江花夜包船浪漫游特别包价

婚礼仪式期

- ** 婚宴当天提供豪华套房及精美双人早餐 (并包含西式或中式婚房布置)
- ** 提供主题欢迎酒会: 包括主题糕点, 精美时令水果及软饮
- ** 提供宴会期间 2 小时的软饮畅饮服务
- ** 尊享价值 5,000 元的娱乐休息室两间
- ** 尊享精心打造的新娘专属化妆间及婚纱衣橱间, 并提供新人精致点心一份
- ** 尊享婚宴贴身管家及酒水管家服务
- ** 参加婚宴的嘉宾均可享受免费停车
- ** 婚礼结束后即可享受“会宴精粹”的积分, 将有机会作为蜜月度假或纪念日在全球任一香格里拉大酒店的消费冲抵 (最高享受 4 万积分的兑换限额)
- ** 热门姐妹酒店蜜月房, 可作为婚前拍摄或者婚后蜜月场地选择
- ** 蓉咖啡户外茶室包场优享价
- ** 特别享受“且漫“花园酒吧 AFTER PARTY 优享价
- ** 活动期如选择麻将棋牌室娱乐及晚餐将尊享特别优惠价格

备注:

1. 预订满 10 桌以上方可享受该婚宴包价;
2. 以上包价的内容及价格如有临时变更, 将不另行通知;
3. 以上包价所包含的各项服务需视酒店预订情况而定, 未享用的部分不可以任何商品形式兑换或退款;
4. 如需咨询或预订, 敬请联系酒店资深婚宴顾问:
电话: (86 28) 8888 9999 / 电邮: events.slcd@shangri-la.com
5. 以上内容解释权归成都香格里拉大酒店;



Wedding Package Benefits:

Before Wedding

- ** Tailor-made Chinese or Western Set Menu
- ** Offer 50% discount for food tasting
- ** Inclusive wedding outside garden area for ceremony or take wedding photos
- ** Banquet selected drinks available for free tasting and enjoy special discounted prices
- ** Offer hotel stage, projector and screen of function room and special rate for LED
- ** Love Landmark - Night Tour of Jinjiang River with Flower Night Boat, Special Romantic Package

During Wedding

- ** Offer one-night stay in an Executive Suite (including welcome flowers, red wine, fruits and wedding room setup) with breakfast for two
- ** Offer welcome drinks ,chips and nuts, theme dessert and fresh fruits
- ** Provide unlimited soft drinks for 2 hours during the banquet.
- ** One holding room with 5 Majong tables entertainment at afternoon
- ** VIP holding room for the bride and groom,provide the dim sum for 1 pax
- ** Exclusive wedding banquet personal butler and sommelier service
- ** Free car parking
- ** Exclusive the event collection,the Golden Circle points can be used in Shangri-La Hotels and Resorts Worldwide
- ** Popular sister hotel honeymoon rooms, which can be chosen as a venue for pre-wedding photoshoots or post-wedding honeymoons.
- ** Zcafe outdoor tea room exclusive booking special price
- ** Specially enjoy the 'PINK BUNNY' Garden Bar AFTER PARTY at a preferential price
- ** During the event period, if you choose mahjong or chess and card room entertainment and dinner, you will enjoy special discounted prices.

Remarks:

1. Offer only applies to 10 or more confirmed tables (10 persons per table)
2. The above wedding package price and contents are subject to change without prior notice.
3. Reimbursement or exchange for other goods, service or cash for any portion of the package not used is not allowed.
4. For enquiries or reservations, please contact our wedding specialist:
Telephone: (86 28) 8888 9999 / E-mail: events.slcd@shangri-la.com
5. Shangri-La Hotel, Chengdu has the final decision on this wedding package.



成都香格里拉
SHANGRI-LA
CHENGDU

百年好合宴 A RMB 4999 元/桌 (每桌/10 人)

百年好合结良缘 锦绣六味碟

Combination of Cold Dishes

椒麻兰花蚌 藤椒黄油鸡 芥末参丝

Orchid Mussel with Sichuan Pepper Sauce, Steamed Butter Chicken with Fresh Sichuan Pepper,
Sea Cucumber Shred with Wasabi

泡椒熊猫笋 五彩沙拉蔬 百合拌脆藕

Panda Bamboo Shoots with Pickled Chili, Vegetables Salad, Lotus Root Salad with Lily Bulb

福满乾坤天地合 港式烧味大拼盘

Hongkong Style Roast Platter

瑶池鸳鸯比翼飞 羊肚菌花胶炖鸡 (位)

Stewed Fish Maw and Chicken Soup with Morel

百年美眷花好圆 上汤伊面焗红龙

Baked Red Lobster in Broth with E-Fu Noodles

情丝万缕心相连 雀巢椒丝和牛粒

Sauteed Wagyu Cubes

浓情蜜意深四海 金汤鲍鱼全家福

Braised Abalone in Broth

群龙献喜笑哈哈 蚝皇灵菇扣辽参 (位)

Braised Sea Cucumber with Mushroom

天长地久庆有余 葱香豉油石斑鱼

Steamed Grouper with Soy Sauce

满堂吉庆红似火 麻辣水煮跳水蛙

Braised Bullfrog in Spicy Soup

天赐佳人韵和鸣 香酥麻辣掌中宝

Sautéed Chicken Feet in Hot Spicy Sauce

佳偶永结同心缘 川粤美点映双辉

Dim Sum Platter

锦上添花香满园 上汤金银浸时蔬

Poached Vegetable with Preserved Egg in Broth

情投意合金满堂 五粮鲜虾炒米饭

Fried Rice with Shrimp and Vegetables

伉俪情深永相甜 陈皮莲子红豆沙

Red Bean Paste with Tangerine Peel

馥兰馨果合家欢 环球时令水果盘

Seasonal Fruit Platter



成都香格里拉
SHANGRI-LA
CHENGDU

百年好合宴 B RMB 4999 元/桌 (每桌/10 人)

百年好合结良缘 锦绣六味碟

Combination of Cold Dishes

老醋拌蜆头 美味酱板鸭 夫妻拌肺片

Jellyfish with Vinegar, Marinated Duck, Sliced Beef and Ox Tongue in Chili Sauce

爽口玉女瓜 小笋拌桃仁 五彩沙拉蔬

Mini Cucumber Salad, Bamboo Shoot and Walnut Salad with Sesame Oil, Vegetables Salad

鹏程万里展宏图 鲜椒黄油鸡

Butter Chicken with Fresh Chili

鸾凤和鸣神仙池 松茸花胶炖鸡汤 (位)

Stewed Fish Maw and Chicken Soup with Matsutake

海誓山盟龙凤配 上汤芝士焗龙虾

Baked Lobster in Broth with Cheese

花团紧促并蒂莲 金蒜粉丝蒸鲜鲍

Steamed Fresh Abalone with Garlic and Glass Noodles

星光金沙满华堂 港式避风塘炒蟹

Sauteed Crab with Fried Garlic

恩爱有加深四海 五谷杂粮扣辽参 (位)

Braised Sea Cucumber with Coarse Cereals

天长地久庆有余 三椒游水多宝鱼

Steamed Turbot with Chili

月老红线牵深情 黑椒汁雪花和牛粒

Sauteed Marbled Magyu Beef with Black Pepper Sauce

恭祝良缘红似火 芝麻泡椒芋儿兔

Braised Rabbit with Taro and Pickled Chili

佳偶天成同心圆 金牌美点映双辉

Dim Sum Platter

幸福美满香满园 竹荪银杏扒菜心

Poached Choy Sum with Bamboo Fungus and Ginkgo

天赐佳人玉麒麟 XO 酱海鲜香炒饭

Fried Rice with Seafood and XO Sauce

情投意合永甜蜜 蜜瓜红枣炖燕窝

Bird's Nest and Red Date Soup

金枝玉果合家欢 环球时令水果盘

Seasonal Fruit Platter